
Protokół Nr XXXIX/18 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VII kadencji, które odbyło się 24 maja 2018r. w sali narad
Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Maria  Bożena  Ancipiuk  -  Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Michałowie.

O godzinie  10:09 Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Michałowie  -  otworzyła obrady
XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

Postanowieniem  Komisarza  Wyborczego  w  Białymstoku  z  dnia  7  maja  2018   został
wygaszony mandat radego Eugeniusza Nosa

Na stan 14 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 12 radnych. 

1 Ancipiuk Maria – przewodniczący Rady
2 Barszczewska Anna
3 Bielenia Nina
4 Borowski Jan
5 Burak Dorota
6 Charytoniuk Marek-wiceprzewodniczący
7 Dziewiątkowski Sławomir
8 Kazberuk Alina
9 Kupraszewicz Ewa
10 Łuksza Sławomir
11 Łuksza Swietłana
12 Suprun Irena 

Nieobecni radni: Hajduczenia Marian, Ławreszuk Halina

Ponadto w obradach uczestniczyli:
Burmistrz  Michałowa  –  Włodzimierz  Konończuk,  Zastępca  Burmistrza  -  Jerzy

Chmielewski, kierownicy zakładów budżetowych, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy.

Przewodnicząca po  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. 

Następnie  Przewodnicząca złożyła kondolencje sołtys Halinie Romaniuk z powodu
śmierci męża. Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego. 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXXIX sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do porządku obrad,  Przewodnicząca

przeszła do jego przegłosowania. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami ,,za” przyjęli porządek:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) podziału Gminy Michałowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym
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b) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów, 
psychologów, logopedów i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Michałowo

c) ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w przedszkolu  i
szkołach prowadzonych przez Gminę Michałowo

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 40 Rudnia
e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 29 Michałowo
f) uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska,  Spraw

Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie,
g) uzupełnienia składu osobowego Komisji Planowania, Gospodarki Finansowej i 

Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz  przedstawił radnym sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (w

załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 
Projekt  uchwały  w  sprawie podziału  Gminy  Michałowo  na  okręgi  wyborcze,

ustalenia ich  granic i  numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
wyborczym

Przewodnicząca poinformowała, iż Komisarz Wyborczy wydał Postanowienie z dnia
11 maja 2018r. w sprawie skargi mieszkańców gminy Michałowo na Uchwałę Rady Miejskiej
w Michałowie  Nr XXXVII/270/18 z  dnia 26 kwietnia  2018r.  w sprawie  podziału  Gminy
Michałowo na okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich granic i  numerów oraz liczby wybieranych
radnych. Przewodnicząca dodała, że Komisarz zaproponował nowy podział. 

Radna  Dorota  Burak stwierdziła,  że  różnice  mieszkańców  w  poszczególnych
okręgach są zbyt duże i można byłoby okręgi podzielić bardziej równomiernie i nadal zgodnie
z przepisami. 

Wynikiem dyskusji było zgłoszenie przez radną Irenę Suprun wniosku formalnego o
zakończenie dyskusji i przegłosowanie projektu omawianej uchwały.

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przegłosowali zgłoszony wniosek. W głosowaniu
brało udział 12 radnych.

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.
Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach

„wstrzymujących się” przy przyjęli uchwałę w sprawie podziału Gminy Michałowo na okręgi
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
wyborczym.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Uchwała Nr XXXIX/277/18 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 24 maja 2018

roku w sprawie podziału Gminy Michałowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym (w załączeniu
do protokołu)
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Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych
zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  Michałowo

Radna  Alina  Kazberuk  przewodnicząca  Komisji  Oświaty  poinformowała,  iż
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  uchwały jak również kolejny projekt
dot. ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach
prowadzonych przez Gminę Michałowo.

Radna Dorota  Burak wskazała  błąd  w  podstawie  prawnej  omawianego  projektu
uchwały.  

Podczas dalszej dyskusji radni poruszali kwestię odpowiedzialności Przewodniczącej,
Burmistrza, Mecenasa oraz pracowników za przygotowanie projektów uchwał. Jak zauważyła
pani  Małgorzata  Paszko  –  inspektor  oświaty –  projekt  uchwały  będący  przedmiotem
dyskusji, był opiniowany przez Mecenasa.  Przewodnicząca obiecała, że od następnej sesji
będzie wprowadzała do porządku obrad tylko te  uchwały,  które będą zaparafowane przez
Mecenasa. 

Wynikiem dyskusji była prośba radnego Sławomira Dziewiątkowskiego o zwołanie
przerwy celem ustalenia właściwej podstawy prawnej.

Przewodnicząca o godz. 11:05 ogłosiła przerwę, o godz. 11:20 wznowiła obrady.

Pani Małgorzata Paszko – inspektor oświaty odczytała właściwą podstawę prawną,
po  czym  Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  nad  przedstawionym  projektem
zawierającym zmienioną podstawę prawną.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  12  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli
pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Michałowo.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Uchwała Nr XXXIX/278/18 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 24 maja 2018

roku  w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycieli  pedagogów,  psychologów,  logopedów  i  doradców  zawodowych
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Michałowo  (w
załączeniu do protokołu)

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
zatrudnionych w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Michałowo

W wyniku dyskusji nad projektem uchwały zgłoszono następujące wnioski formalne:
 Radna Dorota Burak zgłosiła wnioski:

1)  Aby  w  Regulaminie  wynagradzania  nauczycieli  §19  ust  13,  który  brzmiał:
„Dyrektor  przyznaje  nagrody  nauczycielom  i  wicedyrektorowi  zatrudnionym  w
kierowanej  przez  niego  szkole” otrzymał  następujące  brzmienie:  „Dyrektor
przyznaje nagrody nauczycielom, kierownikom i wicedyrektorowi zatrudnionym w
kierowanej przez niego szkole”.

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i  3
głosach „wstrzymujących się” przegłosowali zgłoszony wniosek.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
2) Aby  w  załączniku  do  Regulaminu,  zapis:  „Opinia  związków  zawodowych

działających w szkole” brzmiał jako: „Opinia Rady Pedagogicznej”.

3



Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i  3
głosach „wstrzymujących się” przegłosowali zgłoszony wniosek.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 Wiceprzewodniczący  Marek  Charytoniuk zgłosił  wniosek,  aby  w  Regulaminie
wynagradzania nauczycieli §19 ust 10, który brzmiał: „Wniosek o przyznanie nagrody
Burmistrza, dyrektor szkoły składa w Urzędzie Gminy w Michałowie nie później niż
miesiąc  przed  zaplanowanym terminem wręczenia  nagrody”,  otrzymał  następujące
brzmienie: „Wniosek  o  przyznanie  nagrody  Burmistrza  należy  złożyć  w  Urzędzie
Gminy  w  Michałowie  nie  później  niż  miesiąc  przed  zaplanowanym  terminem
wręczenia nagrody”.

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i  3
głosach „wstrzymujących się” przegłosowali zgłoszony wniosek.
W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  nad  projektem  uchwały  uwzględniającym
zmiany, jakie przegłosowano wnioskami formalnymi. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach
„wstrzymujących  się”   przyjęli  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Michałowo.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Uchwała Nr XXXIX/279/18 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 24 maja 2018

roku  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych
w przedszkolu  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Michałowo  (w  załączeniu  do
protokołu)

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
w obrębie 40 Rudnia

Kierownik Elżbieta Rosińska poinformowała, iż zgodnie z wykazem nieruchomości
przeznaczonych  do  sprzedaży,  oszacowano  wartość  omawianej  nieruchomości  i
przygotowano stosowną uchwałę. Na podstawie map Kierownik Rosińska omówiła szczegóły
związane  z  położeniem  działki  i  przeznaczeniem  jej  w  planie  zagospodarowania
przestrzennego,  który  dopuszcza  budowę  obiektów  wypoczynkowych  z  wyłączeniem
zabudowy  letniskowej   (stanowi  to  40%  powierzchni  działki).  Reszta  działki  w  planie
zagospodarowania przestrzennego zajmują lasy parkowe i ten teren nie może być zmieniany.

Radna Swietłana  Łuksza przewodnicząca  Komisji  Finansowej  poinformowała,  iż
Komisja  wyraziła  negatywną  opinię  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  ww.
nieruchomości. Radna dodała, że może należałoby pozostawić ten teren i zagospodarować go
w podobny sposób jak teren po drugiej Zalewu na Starym Dworze.  

Burmistrz stwierdził, że zmiana planu przestrzennego zagospodarowania wymaga lat
i pomimo, iż nikt nie zagwarantuje, że potencjalny nabywca utworzy tam bazę noclegową,
należy dać możliwość do jej powstania. Burmistrz dodał, że nikt nie stworzy tam niczego
niezgodnego z planem przestrzennego zagospodarowania.

Po zakończonej dyskusji, w wyniku braku wniosków formalnych do projektu uchwały,
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 2 głosach
„wstrzymujących  się”  nie  podjęli uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości w obrębie 40 Rudnia.
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W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
w obrębie 29 Michałowo

Radna Swietłana  Łuksza przewodnicząca  Komisji  Finansowej  poinformowała,  iż
Komisja  wyraziła  negatywną  opinię  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  ww.
nieruchomości.  Radna  stwierdziła,  iż  opinia  Komisji  wynika  z  niewiedzy  na  temat
wykorzystania tej działki przez potencjalnego nabywcę oraz z obawy przed kolejną uciążliwą
dla mieszkańców inwestycją, która mogłaby tam powstać. 

Burmistrz poinformował,  iż  terenem jest  zainteresowana „Zielona Energia”,  która
chciałaby tam zbudować suszarnię zasilaną energią z biogazowni.

Po zakończonej dyskusji, w wyniku braku wniosków formalnych do projektu uchwały,
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 0 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 6 głosach
„wstrzymujących  się”  nie  podjęli uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości w obrębie 29 Michałowo.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Przewodnicząca o godz. 12:35 ogłosiła przerwę, o godz. 12:50 wznowiła  obrady.

Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa,
Ochrony  Środowiska,  Spraw  Socjalnych  i  Porządku  Publicznego  Rady  Miejskiej  w
Michałowie

Radna Alina Kazberuk  zgłosiła  kandydaturę  radnej  Swiełany Łuksza  na  członka
Komisji Rolnictwa – radna Swietłana Łuksza wyraziła zgodę.

Radna Dorota Burak zgłosiła kandydaturę radnej Anny Barszczewskiej na członka
Komisji Rolnictwa – radna Anna Barszczewska wyraziła zgodę. 

W obliczu braku innych kandydatur Przewodnicząca zgodnie z kolejnością zgłoszeń
przeszła  do  głosowania  nad  osobą  radnej  Swietłany  Łuksza jako  kandydatki  na  członka
Komisji Rolnictwa.

Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach
„wstrzymujących  się”  przegłosowali  kandydaturę  Swietłany  Łuksza na  członka  Komisji
Rolnictwa. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach

„wstrzymujących się”  przyjęli uchwałę w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej
w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Uchwała Nr XXXIX/280/18 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 24 maja 2018

roku  w  sprawie  uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony
Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie (w
załączeniu do protokołu)

Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Planowania,
Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie
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Radna  Swietłana  Łuksza  zgłosiła  kandydaturę  wiceprzewodniczącego  Marka
Charytoniuka na członka Komisji Planowania – wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk
wyraził zgodę.

Radna Anna Barszczewska zgłosiła  kandydaturę  radnej  Ireny Suprun na  członka
Komisji Planowania – radna Irena Suprun  nie wyraziła zgody.

Po zgłoszeniu kandydatur  radni  dyskutowali  nad składami  poszczególnych komisji
(przynależnością,  bądź  brakiem  członkostwa  radnych,  Przewodniczącej  i
Wiceprzewodniczącego w danych komisjach) w przeciągu bieżącej kadencji.

W toku dyskusji  radna Dorota Burak zgłosiła kandydaturę Przewodniczącej Marii
Ancipiuk  na  członka  Komisji  Planowania,  gdyż  jak  stwierdziła  radna  Dorota  Burak,
Przewodnicząca nie zasiada w żadnej komisji, a powinna być – Przewodnicząca stwierdziła,
że od wielu lat stoi na stanowisku, iż Przewodniczący Rady nie powinien zasiadać w żadnej
komisji. 

W wyniku  dalszej  dyskusji  radna Dorota  Burak zgłosiła  wniosek o  zakończenie
dyskusji.

Przewodnicząca  przeszła  do  głosowania  nad osobą  wiceprzewodniczącego  Marka
Charytoniuka jako kandydata na członka Komisji Planowania.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym się”  przegłosowali  kandydaturę Marka Charytoniuka na członka Komisji
Planowania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
Radni w głosowaniu jawnym11 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  1 głosie

„wstrzymującym się”  przyjęli uchwałę w sprawie  uzupełnienia składu osobowego  Komisji
Planowania, Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Uchwała Nr XXXIX/281/18 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 24 maja 2018

roku  w  sprawie  uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie (w załączeniu do protokołu)

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych
Radna Nina Bielenia odczytała wnioski dot. udzielenia informacji na temat postępu

prac konserwacyjnych dot. skateparku oraz stanu hydroforni i oczyszczalni ścieków na terenie
Gminy (wnioski  w załączeniu do  protokołu).  Przewodnicząca w swoim imieniu również
spytała o podjęte we wnioskach kwestie.

Burmistrz odniósł się do pytania radnej Ewy Kupraszewicz zadanego po odczytaniu
informacji z pracy Burmistrza a mianowicie, czy wystarczy środków na utylizację azbestu –
Burmistrz stwierdził, że trudno odpowiedzieć na to pytanie, gdyż funduszem na utylizację
azbestu  dysponuje  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska,  który  ogłasza  nabór
wniosków. 

Burmistrz w temacie skateparku poinformował, iż po dokonaniu ekspertyzy nakazano
demontaż skateparku, gdyż nie nadawał się on do użytku. Demontując skatepark omyłkowo
zdemontowano zewnętrzną siłownię i w chwili obecnej rozważa się opcję zamontowania jej
przy  zalewie  w Michałowie.  Radna Alina Kazberuk dodała,  że  spotkała  się  z  opiniami
rodziców odnośnie obaw zamontowania siłowni w sąsiedztwie zalewu.

Kierownik ZGKiM Bogdan Budzisz dodał, że skatepark zagrażał życiu i nawet nie
nadawał się do spalenia.  Burmistrz dodał, że w temacie umiejscowienia skateparku należy
zwrócić uwagę na fakt, iż w wszystkie działki wokół kompleksu sportowego przy MOSiR są
już  działkami  gminnymi  i  wpływają  oferty  na  opracowanie  koncepcji  zagospodarowania
terenu.
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W temacie  hydroforni  Burmistrz zapoznał  radnych  z  etapami  prac  projektowych
poszczególnych obiektów. Zastępca Kierownika ZGKiM Mikołaj Worona potwierdził,  że
obiekty  wymagają  modernizacji  (m.in.  oczyszczalnia  w  Bagniukach,  czy  ujęcie  wody  w
Szymkach) i zapoznał radnych z działaniami podejmowanymi na rzecz zapewnienia dobrej
jakości  wody  oraz  odprowadzania  ścieków.  Pan  Worona  poinformował  również  o  stanie
oczyszczalni ścieków w Michałowie oraz pracach jakie miały miejsce w ostatnich latach w
tematach hydroforni, oczyszczalni i ujęć wody na terenie Gminy Michałowo. 

Przewodnicząca odczytała odpowiedź Urzędu na swoje pisemne zapytanie odnośnie
przekazywania promocyjnych power banków, istnienia projektu na tor wyścigowy oraz czy
była wykonana dokumentacja na kanalizację w Nowej Woli. Przewodnicząca stwierdziła, że
w Gazecie Michałowa podawane są sprzeczne informacje dot. różnych tematów, niż ma to
miejsce w rzeczywistości.

Przewodnicząca o  godz.  13:40 ogłosiła  przerwę,  celem wybrania  przez  członków
Komisji  Rolnictwa  z  pośród  siebie  przewodniczącego  Komisji.  O  godz.  13:45  wznowiła
obrady.

Radna Nina Bielenia  – członkini Komisji  Rolnictwa – poinformowała,  iż zgłosiła
kandydaturę radnego Sławomira Łukszy na przewodniczącego Komisji. Po wyrażeniu zgody
przez radnego, członkowie Komisji  -  w wyniku głosowania - wybrali  radnego Sławomira
Łukszę na przewodniczącego Komisji Rolnictwa. 

Ad. 6 Sprawy różne

Radna Dorota Burak – odniosła się do tematu (poruszanego na kilku wcześniejszych
sesjach) złożenia przez radną Swietłanę Łuksza pism do Prokuratury, NIK, RIO dot. pracy
Komisji Finansowej i rzekomego sfałszowania listy obecności Komisji. Radna stwierdziła, że
w związku  z  brakiem  informacji  z  Prokuratury  skontaktowała  się  z  organami  ścigania  i
otrzymała odpowiedź, iż Prokuratura uznała, że jest ona niewinna, w związku z tym nie jest
stroną,  nie otrzyma więc odpowiedzi z Prokuratury na piśmie. Taką odpowiedź otrzymała
radna skarżąca – Swietłana Łuksza. Radna stwierdziła, że czuje się pokrzywdzona, chciałaby
zapoznać się z odpowiedzią jaką otrzymała radna Łuksza oraz uważa, iż od radnej należą jej
się przeprosiny - Radna Swietłana Łuksza wyjaśniła przebieg zdarzeń jakie miały miejsce w
związku z przytoczoną sytuacją,  przeprosiła radną Dorotę Burak i  stwierdziła,  że  również
czuje się pokrzywdzona i choćby ze strony Mecenasa też należą się przeprosiny. 

Ponadto poruszono następujące tematy:
- radny Sławomir Dziewiątkowski – wyraził  opinię na temat pracy obecnej rady i radnych;
- radna Alina Kazberuk oraz Przewodnicząca -  zgłosiły konieczność parafowania uchwał
przez Mecenasa i dołączania do uchwał uzasadnień;
-  radna Irena Suprun -  prosiła Kierownika ZGKiM o wyjaśnienie tematu wodomierzy i
rozliczania się  z  poboru wody placówki jaką jest  DPS w Sokolu –  Kierownik  ZGKiM
Bogdan Budzisz wyjaśnił zasady rozliczania się ww. placówki i poinformował, iż będzie tam
zbadany pobór wody, aby uiszczane płatności były adekwatne do poboru;
- Dyrektor MOSiR Dariusz Golak  - odniósł się do wywiadu udzielonego przez radnego do
ostatniego  nr  Gazety  Michałowa –  Dyrektor  stwierdził,  że  podane  cyfry  dot.  dokładania
środków finansowych do MOSiRu są nieprawdzie i zawyżone, a takie słowa tylko szkodzą
placówce;
- Przewodnicząca:
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 zwróciła  się  do  radnej  Ireny  Suprun  (jako  do  byłej  Przewodniczącej)  z  prośbą  o
wyjaśnienie zasad przekazywania pism, które wówczas były kierowane do niej jako
do  radnej  Ancipiuk  –  radna  Irena  Suprun oraz  Zastępca  Burmistrza wyjaśnili
poruszoną kwestię;

 zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  Urząd  ma  zamiar  składać  wnioski  o  pozyskanie
środków na rewitalizację budynków  -  Zastępca poinformował, że temat jest znany,
analizowany  ale  należy  podejść  do  niego  kompleksowo  -  w  odniesieniu  do  całej
Gminy.  
Ponadto  pracownik  UM  pan  Leszek  Gryc dodał,  że  złożono  stosowny  wniosek
związany  z  ożywieniem budynku  po  byłym Urzędzie  Miejskim i  oczekuje  się  na
rozstrzygnięcie;

- sołtys sołectwa Jałówka Piotr Dąbrowski – zgłosił konieczność docieplenia remizy OSP w
Jałówce.

Ad. 7 Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca złożyła świąteczne życzenia i

o godz. 14:20 zamknęła obrady XXXIX Sesji Rady w Michałowie VII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: U. Tarasewicz
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